
①参评学生通过澷濇澷号登录至信息系统  
    Students log in to the information system through the CSC number

 

CSC no.

PASSWORD

 

     
登录网站：https://studyinchina.csc.edu.cn/#/login
Website  :   https://studyinchina.csc.edu.cn/#/login 

如忘记密码，请点击“忘记密码”，在“密码帮助”页面输入与本人“来华留学管理信息系统”账户相关联的邮箱地
址，输入验证码，找回密码。如找回密码失败或一直无法登录，请于5月6日前将问题反馈至国际教育学院，联系邮箱
： cup_csc@163.com    发送邮箱时说明中英文姓名，学号，CSC编号。同时要备注好想要修改的新密码。
                  密码要求：8-32位字符; 大写字母，小写字母，数字和特殊字符至少包括3种                                     

 

If you forget your password, please click "Forget your password", enter the email address associated with your account of "
Study  in China Management Information System" on the "Password Help" page, and enter the verification code to 
retrieve the password. If the password fails to be retrieved or the login is still unavailable, please report the problem to 
the School of International Education before May 6, contact email:  cup_csc@163.com
            Please specify your name, student number and CSC number. Also note the new password you want to change.
Password: 8-32 characters; There are at least three types of uppercase letters, lowercase letters, numbers, and special characters
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  ②参评学生选择奖学金年度自评 Choose " Annual review"



  
③学生进入自评页面，根据要求填写相关内容，上传成绩单等附件信息

                                      

Fill in the relevant content according to the requirements, upload supporting materials, transcript

A survey first

 and other documents

Isadora Li
Observe rules and regulations

Isadora Li
Academic performance

Isadora Li
Participation in activities
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中文授课学生须用中文填写英文授课学生可用英文填写Students taught in Chinese must fill in Chinese, students taught in English can fill in English.



中文填写每部分请填写至少200字 英文填写每部分300字（1个英文字母算1个字）

Please fill in at least 200 words per part in Chinese. Fill in 300 words per part in English. (1 English letter counts as 1 word.)



每部分均不超过1000字（1个英文字母算1个字）

Each part should not exceed 1000 words (1 English letter counts as 1 word). 
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④填写完成并上传附件后，勾选承诺条款，点击提交
After filling in and uploading the attachment, check the terms of commitment and submit
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Save

Isadora Li
Submit

Isadora Li
Reset
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请注意如果你的材料不全，学校会联系将年度评审退回给你，请你修改自评材料后重新提交。为避免重复劳动，请务必确保按要求一
次性填写完整，并上传所有相关附件。
Please note: if your materials are incomplete, the school will contact you and return the annual review to you，you need to revise and 
resubmit. To avoid duplication of  work, please make sure to complete the self-assessment as required and upload all relevant supportive
 documents for one time.

⑤.学生填写后提交页面如下。提交后，请将以下截图发送至207OFFICE微信号，提醒老师
完成相关评审。
After your submission, the page will be like below. After submission, please send the following 
screenshot to Wechat account 207OFFICE to remind teachers to complete the relevant review.
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